
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Matiašovce 

zo dňa 17.02.2017 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

 Zasadanie Obecného zastupiteľstva (OZ) otvoril a viedol starosta obce Mgr. Marián 

Štefaňák. Podľa podpísanej prezenčnej listiny (príloha č. 1) boli prítomní 4/5 poslanci OZ. 

Poslanec Ján  Zibura svoju účasť ospravedlnil z dôvodu pracovných povinností. Zasadnutia sa 

zúčastnila aj hlavná kontrolórka obce. Predsedajúci oboznámil prítomných s nasledovným 

programom: 

 

Návrh programu 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Voľba návrhovej a mandátnej komisie 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Kontrola plnenia uznesení zo zasadania obecného zastupiteľstva zo dňa 08.12.2016 

5. Návrh zmeny rozpočtu č. 1 

6. Správa hlavného kontrolóra z kontroly uznesení za rok 2016 

7. Správa  hlavného kontrolóra z kontroly sťažností a petícií za rok 2016 

8. Správa hlavného kontrolóra z kontroly pokladne za 2. polrok 2016 

9. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce 

10. Právne služby pre obec 

11. Rôzne 

12. Interpelácie poslancov OZ 

13. Podnety a návrhy od občanov 

14. Ukončenie zasadania obecného zastupiteľstva 

 

Starosta predniesol navrhovaný program zasadania OZ podľa programu vyveseného na 

úradnej tabuli a internetovej stránke obce a o tomto návrhu programu zasadnutia dal hlasovať. 

Hlasovanie: ZA: všetci poslanci 

                    PROTI: žiadny poslanec 

                    ZDRŽAL SA: žiadny poslanec   

 

K bodu 2/ Za členov návrhovej komisie boli zvolení Matúš Bolcarovič - predseda, Ing. 

Tomáš Veselovský, PhD. - člen a Pavol Tyrpák - člen. Za členov mandátnej 

komisie boli zvolení Pavol Tyrpák - predseda, Jozef Semančík - člen a Matúš 

Bolcarovič - člen. 

 

K bodu 3/ Za zapisovateľa bola určená Antónia Rušinová. Overovatelia zápisnice a prijatých 

uznesení boli navrhnutí poslanci Jozef Semančík a  Matúš  Bolcarovič. Predseda 

mandátnej komisie potvrdil účasť 4/5 poslancov, na základe čoho starosta vyhlásil 

zasadanie OZ za uznášaniaschopné. 

 

K bodu 4/ Kontrolu plnenia uznesení z posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva 

vykonal starosta, kedy prečítal všetky prijaté uznesenia a ku všetkým uviedol 

status vykonania alebo nevykonania s bližším vysvetlením.  

 

K bodu 5/ Ekonómka obce p. Rušinová pripravila návrh I. zmeny rozpočtu a  starosta 

vysvetlil potrebu vykonania tejto zmeny. Rozpočet na strane príjmov a výdavkov 



sa navýši o 75.000,00 €, kedy príjmová a výdavková časť je v sumu 380.500,00 €. 

Podrobný rozpis je v prílohe č. 2.  

                Hlasovanie: ZA: všetci poslanci 

                                       PROTI: žiadny poslanec 

                                       ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

  

K bodu 6/ Hlavná kontrolóra obce Matiašovce pripravila Správu z finančnej kontroly na 

mieste z plnenia uznesení prijatých Obecným zastupiteľstvom obce Matiašovce za 

obdobie roka 2016 (príloha č. 3), z ktorej vyplýva, že niektoré uznesenia nie sú 

doposiaľ zrealizované a poveruje starostu obce, aby sa na najbližšom zasadnutí 

OZ tieto body opätovne prerokovali a stanovili lehoty na ich zrealizovanie.                

OZ berie na vedomie správu hlavného kontrolóra obce. 

                  
K bodu 7/  Hlavná kontrolórka obce Matiašovce pripravila Správu hlavného kontrolóra obce 

Matiašovce z finančnej kontroly na mieste z vybavovania sťažností a petícií za 

rok 2016 (príloha č.4 ), z ktorej vyplýva, že v roku 2016 boli na Obecnom úrade 

Matiašovce doručene rôzne dotazy od občanov. Tieto dotazy nespĺňali  podmienky 

sťažnosti v zmysle zákona č. 9/2010 Z.z. o sťažnostiach. Podania sa prešetrili 

a boli vybavené v zákonom stanovenej lehote ako iné podania alebo námietky.                  

Kontrolou nebolo zistené porušenie všeobecne záväzných  právnych predpisov, 

ani interných predpisov. 

                  OZ berie na vedomie správu hlavného kontrolóra obce. 

 

K bodu 8/ Hlavná  kontrolórka obce Matiašovce  pripravila správu o kontrole pokladne za 2. 

polrok 2016. Z danej kontroly bola vypracovaná správa, z čoho vyplýva, že neboli 

zistené nedostatky v dokladovaní výdavkov, vo vedení pokladne a dodržiavania 

limitu pokladničnej hotovosti. Iné nedostatky zistené kontrolou, ktoré bolo možné 

odstrániť počas kontroly boli do ukončenia kontroly odstránené. (príloha č. 5) 

                   OZ berie na vedomie správu hlavného kontrolóra obce.       

 

K bodu 9/ Hlavnej kontrolórke obce Matiašovce končí funkčné obdobie. Obecné 

zastupiteľstvo v Matiašovciach z toho dôvodu vyhlasuje v zmysle § 18a  zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov, deň  

konania voľby hlavného kontrolóra obce. Meno hlavného kontrolóra ma byť 

známe najneskôr 02.04.2017. V prípade záujmu treba doručiť prihlášky na 

Obecný úrad v Matiašovciach. Každý kandidát má právo na vystúpenie a vlastnú 

prezentáciu pred obecným zastupiteľstvom v deň  konania voľby v maximálnom 

časovom rozsahu 5 minút. 

                 Starosta navrhuje termín voľby hlavného kontrolóra na 31.03.2017, kedy bude aj 

zasadnutie zastupiteľstva a bude dodržaná aj zákonná lehota (príloha č. 6). 

                  Hlasovanie: ZA: všetci poslanci 

                                        PROTI: žiadny poslanec 

                                           ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

       

K bodu 10/  Starosta navrhuje vstúpiť do zmluvného vzťahu a žiadať právneho zástupcu 

o jeho služby pre obec priebežne podľa potreby ako jednorázovo žiadať o jeho 

služby, ktoré sú v takom prípade drahšie. Pričom právne služby vidí ako 

využiteľné pri vodovode, daniach, usporiadaní pozemkov k chodníkom a mnohým 

veciam, ktoré počas roka obec rieši. Návrh odôvodňuje aj tým, zmluvný vzťah 

medzi obcou a právnikom môže byť formou paušálneho poplatku napr. vo výške 



mesačne á 2 hodiny, resp. 24 hodín ročne s možnosťou presunu nevyčerpaných 

hodín do ďalšieho obdobia. Vzhľadom na bezproblémovú predchádzajúcu 

spoluprácu starosta navrhuje osloviť aj p. Ing. Mgr. Zuzanu Kovalčíkovú 

a v prípade, ak nebude mať záujem o takýto typ právnych služieb pre obec, obec 

osloví ďalších právnikov z blízkeho okolia. Poslanci OZ nenavrhli inú osobu, 

ktorá by mohla túto službu Obecnému úradu v Matiašovciach poskytnúť. 

 Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

                                        PROTI: žiadny poslanec 

                                        ZDRŽAL SA: žiadny poslanec   

 

K bodu 11/  

 Ad 1) Starosta sa informoval poslancov OZ o odpredaji prebytočného majetku 

obce ako je vyžínač, motorová píla, staré osvetlenie, starý rozhlas. Odpredaj by 

bol možný formou inzerátu. Poslanci OZ nesúhlasia s týmto odpredajom, nakoľko 

cena tohto prebytočného majetku by bola veľmi nízka.  

 

 Ad 2)   Personálny audit Obecného úradu je v štádiu čakania na cenové ponuky.  

            OZ berie na vedomie. 

 

 Ad 3) Geodet vytvoril geometrický plán na majetkovoprávne usporiadanie 

chodníka na ulici Hlavná popri ceste v smere od začiatku obce od Spišskej Starej 

Vsi po Kolcunov potok. Starosta informoval, že problémom je, či územie, ktoré  

majitelia vlastnia nám bude darované alebo odpredané. Poslanci  OZ navrhujú 

najprv sa dohodnúť s konkrétnymi  majiteľmi či sú ochotní dané časti parciel 

darovať a ak nie, tak  odpredať v zmysle Predbežného znaleckého posudku 

vypracovaného Ing. Jánom Trebuňom na stanovenie predbežnej ceny za 1 m
2
 

pozemku na výstavbu chodníka na ulici Hlavná, ktorá bola stanovená cena na 3,26 

EUR/m
2 
(Príloha č. 7). 

                 OZ berie na vedomie. 

 

 Ad 4) Starosta navrhuje, aby bola nesená hmotná zodpovednosť za stav športovej 

hasičskej striekačky, ktorej nadstavba bude v sume 4.400,00 €. Poslanci doplnili 

návrh, aby dvaja alebo aj traja dobrovoľní hasiči mali túto hmotnú zodpovednosť 

za stav striekačky a tak by bol tento  majetok chránený pred neoprávneným 

poškodením.   

                  

 Ad 5) Starosta informoval o zateplení Obecného úradu. Prehodnotenie a žiadanie 

dotácie cez Environmentálny fond a do 15.03.2017 je potrebné pripraviť 

projektovú dokumentáciu a žiadosť o dotáciu.  

                  OZ berie na vedomie. 

 

 Ad 6) O skutočnostiach, ktoré sa riešia na schôdzach, by starosta chcel 

informovať aj prostredníctvom obecných novín.  

              Poslanci OZ berú na vedomie a súhlasia s týmto informovaním. 

 

 Ad 7) Starosta informoval o finančnom stave Základnej školy v roku 2017. Na 

základe aktuálneho počtu detí dostanú učitelia odmeny a zároveň sa opraví 

ústredné kúrenie. Zároveň poslanci poverili starostu, aby zistil skutočnosti 

ohľadom školy v prírode, na ktorú obec dostala účelovú dotáciu. 

 



 Ad 8) Výstavba ihriska na ulici Potok. Celková investícia na ihrisko je 16.500,36 

€, z toho je naša spoluúčasť 5.500,36 €. Práve sa čaká na podpis zmluvy 

o poskytnutí dotácie. 

                  OZ berie na vedomie. 

 

 Ad 9) Výstavba zimného štadióna v Spišskej Starej Vsi - výstavba nebola 

podporená zo strany viacerých samospráv Zamaguria (príloha č. 8 – Zápisnica zo 

stretnutia starostov Zamaguria). 

 OZ berie na vedomie. 

 

 Ad 10) Obec  požiada o kúpu pozemku, na ktorom stojí multifunkčné ihrisko, 

detské ihrisko a drevené pódium od Rímskokatolíckej cirkvi, Farnosti Matiašovce 

za symbolickú cenu, ktorá bude stanovená zo strany predávajúceho. Obec dala 

vypracovať geometrické plány na majetkovoprávne usporiadanie pozemkov 

obidvoch budov škôl a kostola. Starosta navrhuje zámennú zmluvu s farnosťou, čo 

sa týka škôl a kostola, nakoľko pozemok kostola a areálu kostola zasahuje do 

pozemkov škôl. Zároveň starosta navrhuje uzatvoriť nájomnú zmluvu s farnosťou 

ohľadom opravy kaplniek, na ktoré bola žiadaná dotácia z Programu obnovy 

dediny v sume 1 € po dobu 10 rokov. Poslanci OZ súhlasia so zámennou zmluvou 

podľa § 9a ods. 8 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov a zároveň súhlasia s nájomnou zmluvou k oprave troch 

kaplniek nachádzajúcich sa v obci. 

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

                                        PROTI: žiadny poslanec 

                                        ZDRŽAL SA: žiadny poslanec   

 

          Ad 11)  Starosta informoval o majetkovoprávnom usporiadaní pozemkov miestnej 

komunikácie od predajne COOP Jednota až po rodinné domy p. Tulušáka a p. 

Dudu. Bude vyhotovený geometrický plán, ktorý bude podkladom spolu 

s predbežným znaleckým posudkom najprv k mimosúdnemu riešeniu 

usporiadania majetkov resp. v prípade nesúhlasu vlastníkov, bude slúžiť ako 

podklad k súdnemu vyriešeniu usporiadania parciel. 

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

                                        PROTI: žiadny poslanec 

                                        ZDRŽAL SA: žiadny poslanec   

 

 Ad 12) Starosta informoval ohľadom stavu riešenia majetkovoprávneho 

usporiadania cesty ku rodinným domom p. Ľuboša Kuchta a p. Ondreja Kuchtu. 

Na základe ústnej dohody súhlasí súčasná vlastníčka pozemku KN-C č. 207/4 

s prevodom tejto parcely v prospech obce v sume 1 €.  Poslanci súhlasia s kúpou 

tohto pozemku. 

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

                                        PROTI: žiadny poslanec 

                                        ZDRŽAL SA: žiadny poslanec   

 

            Ad 13) Spotreba elektrickej energie na verejnom osvetlení (VO) stúpla oproti 

predchádzajúcim rokom o vyše 3000 kW. Obec požiada dodávateľa VO, aby túto 

skutočnosť preverila a aby sa v čo najkratšej dobe odstránil prípadné nedostatky. 

O výsledku kontroly bude starosta informovať poslancov na ďalšom zasadnutí 

OZ.  



 OZ berie na vedomie. 

 

 Ad 14) Pán Miroslav Galica požaduje opätovne vyhotoviť hrobky na cintorínoch 

napríklad v prípade nepriaznivého počasia. Poslanci súhlasia s umiestnením 

hrobiek iba na Horný a Dolný cintorín a to iba za podmienky, že tieto hrobové 

miesta budú zazmluvnené so zhotoviteľom do doby, kým sa dané hrobové miesto 

použije pre občanov obce. Poslanci nesúhlasia s výstavbou hrobky na cintoríne na 

ul. Potok.  

 

K bodu 12/Poslanci predniesli tieto interpelácie: 

 Pavol Tyrpák 

 - navrhuje legislatívne zabezpečiť starostlivosť o žiakov počas pobytu v škole 

v prírode, aby sa nepreplácal 24 hodinový úväzok z dôvodu 24 hodinovej 

starostlivosti o žiakov resp. riešiť vzniknutú situáciu zamestnaním 2 externých 

zamestnancov (z dôvodu starostlivosti v poobedňajších, večerných alebo nočných 

hodinách). Starosta zistí bližšie informácie a prednesie ich na najbližšom 

zasadnutí OZ. 

                  OZ berie na vedomie. 

 - navrhuje zakúpiť do budov Materskej a Základnej školy k ústredným 

vykurovacím systémom záložné zdroje, ktoré zabezpečia chod vykurovania 

v prípade výpadku elektrickej energie, aby bola zabezpečená prevádzka daných 

zariadení, čo odôvodňuje tým, že rodič doručí dieťa do školy a škola ho pošle 

naspäť domov, kde nemusí mať zákonných zástupcov (rodičia sú v práci, alebo 

mimo domova) a o výpadku elektrickej energie nie sú informovaní a nemajú ako 

zabezpečiť ich dočasnú starostlivosť. Poslanci poverujú starostu zakúpiť záložný 

zdroj do Materskej školy a v Základnej škole bude inštalovaný záložný zdroj pri 

oprave kúrenia v dolnej budove počas letných prázdnin v roku 2017. 

 OZ berie na vedomie. 

 - navrhuje, aby po ukončení personálneho auditu na Obecnom úrade boli 

auditované aj zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti obce (Základná škola 

a Materská škola), napríklad skĺbiť funkcie napr. upratovačka s vedúcou kuchyne 

a podobne. 

               OZ berie na vedomie. 

 

 Matúš Bolcarovič 

 - predniesol požiadavku občana – p. Dušana Guroviča ohľadom 

majetkovoprávneho usporiadania prístupovej cesty k rodinným domom v strednej 

časti ulice Južná. Táto časť ulice je síce vo vlastníctve obce, ale nie je oficiálnou 

miestnou komunikáciou. Riešením je dať vypracovať geometrický plán so 

zakreslením budúceho využívania pozemku pre všetkých vlastníkov priľahlých 

rodinných domov. Poslanci  poverujú starostu dať vypracovať geometrický plán. 

 

K bodu 13/  

 Ad 1) Hlavná kontrolórka predniesla žiadosť p. PhDr. Janky Kuchtovej ohľadom 

uverejnenia informácie o poskytovania ošetrovateľskej služby v domácom 

prostredí, ktorú p. Kuchtová na území našej obce resp. Zamaguria poskytuje. 

Starosta túto informáciu zverejní na stránke obce. 

 OZ berie na vedomie. 

 

 Ad 2) Hlavná kontrolórka predniesla vlastnú žiadosť o zakúpenie rýchlovarnej 



kanvice, mikrovlnej rúry, konvektomatu a paravanov do kuchyne a jedálne pri 

kultúrnom dome. Starosta zistí ceny, referencie a na najbližšom zasadnutí bude 

poslancov informovať.  

 OZ berie na vedomie. 

 Ad 3) Hlavná kontrolórka predniesla vlastnú žiadosť, aby sa na dvere zo sály do 

kuchyne  dorobili úchytky na otváranie posuvných dverí. Starosta informoval 

poslancov, že na týchto dverách už boli dodatočne domontované dorazy, ktoré 

pomáhajú pri otváraní dverí. 

 OZ berie na vedomie. 

 

K bodu 14/ Predseda návrhovej komisie prečítal znenie prijatých uznesení. Neboli vznesené 

žiadne výhrady a ani návrhy na doplnenie uznesení. Na záver starosta poďakoval 

prítomným za účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

V Matiašovciach  dňa 17.02.2017 

 

Overovatelia zápisnice:  Jozef Semančík        ...................................................... 

 

 Matúš  Bolcarovič  ...................................................... 

  

Zapisovateľ zápisnice: Antónia Rušinová   ......................................................  


